

Customs Notice No. (١ / 2016)

Concerning Fees of Storing Inbound Goods in the Possession of Passengers at Customs Stores in Dubai Airports

Pursuant to Article 107 of the Common Customs Law of the GCC States and Law No. 14 of 2009 Regarding the Pricing of Government Services in the Emirate of Dubai, and for purposes of unifying, controlling and regulating storage fees; **The following have been decreed :**

Article (1)

Goods in the possession of inbound passengers, as may be stored in Customs stores at any of Dubai airports for a period of more than 24 hours, shall be subject to a daily storage fee of AED100 (one hundred Dirhams) per package. However, storage fees shall not, in anyway, exceed 50 per cent of the estimated value of the goods.

Article (2)

The goods shall be stored for the timeframes specified in Customs Policy No. 19 /2008, Customs Policy No. 13 /2010, and any later amendments or substitutes thereof. Upon the expiry of such timeframes, the goods shall be confiscated and sold in public auction, as per the applicable procedures in this regard.

Article (3)

This Customs Notice shall come into force as of **01/04/2016** and shall supersede whatsoever may contradict therewith.

Ahmed Mahboob Musabih
Director of Dubai Customs



إعلان جمركي رقم (١ / 2016)

بشأن رسم تخزين البضائع الواردة بصحبة المسافرين في المخازن الجمركية بمطارات دبي

استناداً للمادة 107 من قانون الجمارك الموحد لدول مجلس التعاون لدول الخليج العربية ووفقاً لأحكام القانون رقم (14) لسنة 2009 بشأن تسعير الخدمات في إمارة دبي، ولغايات توحيد وضبط وتنظيم رسوم خدمات تخزين البضائع، فقد تقرر ما يلي :

المادة (1)

تخضع البضائع الواردة بصحبة المسافرين والتي يتم تخزينها في المخازن الجمركية بأي من مطارات دبي لمدة تزيد عن 24 ساعة لرسم تخزين قدره 100 درهم للطرد الواحد يومياً على أن لا يتجاوز رسم التخزين بأي حال من الأحوال نصف القيمة المقدرة للبضاعة.

المادة (2)

يتم تخزين البضائع وفقاً للمدد المحددة بالسياسة الجمركية رقم 19/2008 والسياسة الجمركية رقم 13/2010 وأي سياسة معدلة لها أو تحل محلها، وبعد انقضاء هذه المدد يتم إحالتها للبيع بالمزاد العلني حسب الاجراءات المتبعة فيها.

المادة (3)

يعمل بما جاء بهذا الإعلان الجمركي اعتباراً من **01/04/2016** ويُلغى أي إعلان أو قرار يتعارض معه.

صدر بتاريخ: 16/ 02 / 2016

ص.ب. ٦٣، دبي، الإمارات العربية المتحدة، هاتف: ٧٧٧٧ ٤١٧ (٤) +٩٧١ P.O. Box 63, Dubai United Arab Emirates, Tel: +971 (4) 417 7777